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Technische vragen naar aanleiding van de ingediende zienswijzen 
 

Vraag 1 
Het huidige loonbedrijf aan de Vossersteeg maakt zich zorgen voor de afwikkeling van het 

landbouwverkeer in het toekomstige nieuwbouwplan. Is er al nagedacht hoe dit loonbedrijf in de 

toekomst ingepast gaat worden of dat er andere oplossingen zijn? 

 

Antwoord: 

Het loonbedrijf zit er al heel lang en bij de ontwikkeling van Het Engelland moet met dit bedrijf en de 

huidige activiteiten rekening worden gehouden. Een andere oplossing zou kunnen zijn dat het bedrijf 

wordt verplaatst, maar dat is een behoorlijke ingreep en dat kan niet zo maar worden geregeld. 

Het is goed dat zij het signaal afgeven en in de verdere ontwikkeling van het gebied wordt dit ook 

meegenomen.  

 

Vraag 2 

Omwonenden en belangstellenden kunnen zich inschrijven voor de nieuwsbrief maar staan er ook 

nog weer informatieavonden op het programma? 

 

Antwoord: 

Omdat deze wijziging alleen nodig was voor het verlengen van de WVG, kon nu worden volstaan met 

nieuwsbrieven. De inwoners en omwonenden van het gebied willen weten hoe het plan wordt 

ingericht en wat dat voor hen persoonlijk betekent. Het plan moet eerst verder ontwikkeld worden 

en daar hoort ook een nieuwe communicatiestrategie bij. Het ligt voor de hand dat in de vervolgfase 

informatieavonden worden gehouden. Dit gaat niet op korte termijn gebeuren.  

 

 

 


